



诚信供应商企业证书

信用编号: XDWH202109030098

西格码电气股份有限公司

统一社会信用代码: 91430100675565907R

依据GB/T23794-2015标准, 结合该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、社会口碑、公众认可度, 经审核评估, 认定该企业信用等级为:

AAA级

评级依据: GB/T 23794-2015国家企业信用评价标准

颁发日期: 2021年09月03日

截止日期: 2024年09月02日

查询网站: www.aaa315gov.com

www.cecbid.org.cn



互认标识



证书查询

北京信道万合国际信用评价有限公司

本标准已在企业标准信息公共服务平台备案, 查询网址: www.qybz.org.cn

说明:

explain:

- 一、企业信用等级自评定之日起有效期为三年。
The validity period of enterprise credit rating is three years from the date of evaluation.
- 二、企业信用等级自实行复审制度, 有效期内, 每年复审一次。经复审合格的, 网站公示后可继续使用; 信用状况发生变化的, 需要重新评定信用等级并更换证书。
The enterprise credit rating shall be reviewed once a year within the validity period. Those who pass the reexamination can continue to be used after being publicized on the website; if the credit status changes, it is necessary to re evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 三、有效期内企业改变名称的, 必须持证到发证单位办理变更手续。
If an enterprise changes its name within the validity period, it must go through the change procedures with a certificate in the issuing unit.
- 四、《企业信用等级证书》不准涂改, 转借, 伪造、出租、转让。
The enterprise credit rating certificate shall not be altered, lent, forged, leased or transferred.
- 五、本证书与牌匾具有同等效力, 在中华人民共和国区域内通用。
This certificate has the same effect as the plaque, and is used in the people's Republic of China.

